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OBČINA SEVNICA 

OBČINSKI SVET 

 

Številka: 011-0006/2022 

Datum: 16. 8. 2023 

 

 

Z A P I S N I K 
 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 

ki je potekala v ponedeljek, 19. 6. 2023, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 

Prisotni člani občinskega sveta: 

dr. Bahat Vovk Biljana  

Beci Božidar,  

Groboljšek Božidar,  

Janc Janoš,   

Jazbec Majda,  

Juntez Miro,  

Karlovšek Brigita,  

Knez Vincenc,  

Kotar Marko, 

Kukec Janez,  

Lisec Tomaž,  

Ločičnik Marjan,  

Novšak Tanja,  

Petančič Rok,  

Repovž Boštjan,  

mag. Turk Edvard,  

Zupanc Gorazd,  

Žibert Damjan, 

Žičkar Stanislava,  

Žnidaršič Jernej.  

 

Odsotni člani občinskega sveta: Jelančić Ana, Kostrevc Rado, Žulič Anita, Korene 

Gregor, Orešnik Ivan 

 

 

 

 
 

 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 

Prisotni uslužbenci občinske uprave:  

• Roman Strlekar, vodja splošne službe 

• mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance 

• Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

• Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 

• Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 

• Maja Šušterič, višja svetovalka za pravne zadeve 

• Marja Zidarič, višja svetovalka splošne službe 

• Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe 

 

 

Prisotni poročevalci: 

• Vladimira Tomšič, direktorica Zdravstvenega doma Sevnica  

• Mateja Sušin Brence, M MUNDUS, Mateja Sušin Brence s.p.  

• Irena Povalej, Razvojni center PLANIRANJE d.o.o.  

• Ivanka Kraljić, Proplan, Ivanka Kraljić, s.p. 

• Blaž Malenšek, ESPRI d.o.o. 

 

 

Prisotni predstavniki medijev: 

Smilja Radi, Posavski obzornik  

Sebastian Kohl, ePOSAVJE 

Martin Luzar, Dolenjski list 

 

 

Župan odpre 6. redno sejo.  

 

 

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 6. redne seje 

 

Ob začetku seje je prisotnih 19 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. 

Župan predlaga dnevni red kot je naveden v vabilu, da se predlogi Sklepov o lokacijskih 
preveritvah, torej 4. do 6. točka dnevnega reda in 7. točka dnevnega reda Predlog Odloka o 
programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja PC Krmelj, obravnavajo po 
skrajšanem postopku. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave.  

 

Župan predlaga sprejem dnevnega reda.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 6. redne seje, s tem da se 4., 
5., 6. in 7. točka dnevnega reda obravnavajo po skrajšanem postopku.  

 

Izid glasovanja:  
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PRISOTNIH: 19 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel predlagani dnevni red 6. redne seje, s tem da 
se 4., 5., 6. in 7. točka dnevnega reda obravnavajo po skrajšanem postopku.  

 

Predlagani dnevni red je sledeč: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 6. redne seje 

2. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje občinskega sveta z dne 17. 5. 2023 

3. Predstavitev delovanja Zdravstvenega doma Sevnica 

4. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za individualno odstopanje od prostorsko 

izvedbenih pogojev EUP KL46 – skrajšani postopek 

5. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča 

pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora z oznako SE31.od – skrajšani 

postopek 

6. Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za spremembo obsega stavbnega 

zemljišča v enoti urejanja prostora z oznako VB73.od – skrajšani postopek 

7. Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 

opremljanja PC Krmelj – skrajšani postopek 

8. Predlog Odredbe o spremembi Odredbe o ureditvi parkiranja proti plačilu na 

javnih parkiriščih v Občini Sevnica  

9. Predlog Odloka o izvajanju videonadzora na javnih površinah na območju 

Občine Sevnica – prva obravnava 

10. Predlog soglasja k sklenitvi pogodbe za nakup električne energije JP Komunala 

d.o.o. 

11. Sevnica 

12. Dopolnitev št. 2 Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za 

leto 2023 

13. Ukinitev statusa javnega dobra s predlogom razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica 

14. Seznanitev z imenovanjem podžupana Občine Sevnica 

15. Predlog mnenja lokalne skupnosti k imenovanju direktorice Doma upokojencev 

in oskrbovancev Impoljca  

16. Predlog mnenja lokalne skupnosti o kandidatu za ravnatelja Osnovne šole Ane 

Gale Sevnica  

17. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

18. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

19. Razno 

 

 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje občinskega sveta z dne 17. 5. 2023 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ni razprave. 
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PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 5. redne seje občinskega sveta z dne 17. 5. 

2023. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 19 

ZA:  19 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 5. redne seje občinskega sveta z dne 
17. 5. 2023. 

 
 

Ad 3 

Predstavitev delovanja Zdravstvenega doma Sevnica 

 

 

Uvodno obrazložitev poda Vladimira Tomšič . 

 

Vladimira Tomšič, direktorica Zdravstvenega doma Sevnica  

Zdravstveni dom Sevnica predstavlja srčiko zdravstvene oskrbe v naši občini. Skupaj s 

sodelavci si prizadevamo zagotoviti kakovostne zdravstvene storitve primarne ravni zdravstva 

za vse občanke in občane.  

Prizorišče naših zdravstvenih storitev, kot lokalno okolje imenujemo v ZD Sevnica, je 

sestavljeno iz majhnega mestnega okolja in obsežnega primestnega območja. Več kot 20 % 

prebivalstva sevniške občine so starejši, kar zahteva večjo oskrbo in storitve na področju 

primarne zdravstvene oskrbe 

ZD Sevnica deluje na treh lokacijah, od katerih vsaka predstavlja svoj geografski poudarek. 

Naša prioriteta je, da ljudem omogočimo enostaven dostop do zdravstvenih storitev, zato se 

trudimo vzpostaviti enotne standarde kakovosti. Smo tudi ključni satelitski urgentni center, kar 

pomeni, da prevzemamo pomembno vlogo v sistemski organizaciji nujne medicinske pomoči. 

Ponosni smo na naš multidisciplinarni pristop in programe, ki pokrivajo različna področja 

zdravstvene oskrbe. Poleg tega si prizadevamo za izboljšanje preventive, zlasti na področju 

duševnega zdravja, kjer imamo vodilno vlogo v regiji. Naši programi se širijo tudi na področje 

medicine dela, prometa in športa, kjer sodelujemo s podjetji ter pomagamo vzdrževati zdravje 

njihovih zaposlenih. 

Ker se zavedamo, da je prostor eden izmed izzivov, s katerimi se srečujemo, si prizadevamo 

za optimalno izrabo obstoječih prostorskih kapacitet. Hkrati pa se trudimo vzpostaviti enotne 

standarde in zagotoviti visoko kakovost zdravstvenih storitev. Kljub izzivom v kadrovskem 

smislu si prizadevamo za nenehno izboljšanje naših storitev ter zagotavljanje zdravja in dobrega 

počutja našim pacientom. 

Naša vizija je postati vodilni zdravstveni dom v našem območju. Z zavzetostjo, 

multidisciplinarnim pristopom ter sodelovanjem s skupnostjo si prizadevamo zagotoviti 

enakopraven dostop do kakovostne zdravstvene oskrbe za vse naše paciente. 

 

 

Župan odpre razpravo. 
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V razpravi so sodelovali: Gorazd Zupanc, Tanja Novšak, Janez Kukec, Marko Kotar 

 

Izrečena je bila pohvala za dobro vodenje zdravstvenega doma.  

Izpostavljen je bil konkreten primer oziroma vprašanje dostopnosti storitev fizioterapije. 

Odgovorjeno je bilo, da je fizioterapevtov dovolj, zaposlenih je 7, vendar se ZD Sevnica sooča 

s povečanim številom napotnic z oznako »zelo hitro«. Izpostavljeno je tudi, da je za konkretne 

primere najboljša pot reševanja preko pritožbenega postopka.  

 

Direktorica pozove člane sveta, da pripomorejo k pridobivanju programov zdravstvenega 

doma. Pri tem izpostavi stanje na področju NMP. Avstrija ima 41 helikopterskih baz, Slovenija 

pa 2 bazi in en star vojaški helikopter.  

 

Nadalje je izpostavljeno vprašanje kadrovskih izzivov: ZD Sevnica se sooča s problematiko 

staranja zdravnikov. Kako privabiti mlade oziroma nove zdravnike? Veliko mladih iz sevniške 

občine se je namreč zaposlilo v zdravstvenih ustanovah izven občine. Ali se je ZD Sevnica 

povezal s Fakulteto za medicino in predstavil možnosti za zaposlitev? Odgovorjeno je, da ZD 

Sevnica štipendira študente medicine iz sevniške občine, ki morajo opraviti 160 ur dela. 

Direktorica si želi, da bodo po opravljeni praksi ostali v tem okolju. Pri tem izpostaviti tudi, da je 

delo zdravnika občutljivo in da veliko posameznikov tega dela ne želi opravljati v domačem 

okolju. Za privabljanje kadra so na voljo stanovanja, tečejo pogovori z zdravniki iz tujine, vendar 

so postopki zelo dolgotrajni. Pri tem je še izpostavljeno, da si lahko posameznik osebnega 

zdravnika izbere tako, da pošlje elektronsko sporočilo.  

 

Nadalje je izpostavljeno vprašanje krmeljske enote ZD Sevnica: v Mirnski dolini je okoli 4000 

prebivalcev. Kaj je bilo do sedaj narejeno v zvezi z dograditvijo krmeljske enote in kako je z 

zobozdravnikom? Odgovorjeno je bilo, da zobozdravnik pride v Krmelj predvidoma septembra, 

ambulanta je v prevzemu.  

 

Nazadnje je bilo izpostavljeno vprašanje glede prihodkov ZD Sevnica: ali ZD pričakuje kakšne 

hujše izzive in moteno poslovanje? Odgovorjeno je bilo, da je prihodek ZD Sevnica iz naslova 

povečanih programov in storitev v zvezi s covid-19. ZD se sooča z izzivi, potrebujejo nove 

prostore, zato vestno varčujejo. V tem tednu bodo dostavili novo reševalno vozilo z novo 

opremo, nakup tega je zelo drag. Visok strošek predstavlja tudi izobraževanje kadrov.  

 

Druge razprave ni.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z delovanjem Zdravstvenega doma 
Sevnica. 

 

 

Ad 4 

Predlog sklepa o lokacijski preveritvi za individualno odstopanje od prostorsko 

izvedbenih pogojev EUP KL46 – skrajšani postopek 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Mateja Sušin 

 

Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 

Skladno z zakonodajo gre pri tem postopku za možnost urejanja prostora z lokacijsko 

preveritvijo. Gre za območje Krmelja, kjer je načrtovana gradnja bivalne enote za starejše. 

Podrobnosti načrtovane gradnje so v gradivu. V primeru lokacijske informacije je potrebna zgolj 
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15-dnevna razgrnitev brez izvedbe javne obravnave, z načrtovanim se seznani zgolj lastnike 

sosednjih parcel. Občina v času razgrnitve ni prejela pisanih pripomb.   

 

Mateja Sušin Brence, M MUNDUS. 

Obstoječ večstanovanjski objekt je potreben sanacije, spremenila se bo tudi njegova 

namembnost. Za realizacijo so bila že pridobljena vsa potrebna soglasja, sama lokacijska 

preveritev pa ne posega v te vsebine. S potrditvijo lokacijske informacije bo na tem območju, 

poleg gradnje večstanovanjskih stavb, dopustna tudi gradnja stanovanjske stavbe za družbene 

skupine.  

 

Stališče odbora: 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Sklepa o preveritvi za individualno odstopanje 

od prostorsko izvedbenih pogojev, EUP KL46, nanj nima pripomb in občinskemu svetu 

predlaga, da predlog sklepa obravnava in sprejme po skrajšanem postopku.  

 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za individualno odstopanje 

od prostorsko izvedbenih pogojev EUP KL46. 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za individualno 
odstopanje od prostorsko izvedbenih pogojev EUP KL46. 

 

 

Ad 5 

Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi v enoti urejanja prostora z oznako SE31.od – skrajšani postopek 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Irena Povalej 

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Pri tej lokacijski preveritvi gre za zunanjega investitorja, ki je sam izbral pripravljavca 

prostorskega akta. Gre za širitev stavbnega zemljišča. Tudi v tem primeru je potekala 15-

dnevna javna razgrnitev, Občina Sevnica pa ni prejela nobenih pisnih pripomb.  
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Irena Povalej, Razvojni center PLANIRANJE d.o.o. 

Gre za preoblikovanje in ne povečanje zemljišča. Investitor želi izvesti rekonstrukcijo na 

obstoječem stanovanjskem objektu. Gradili se bodo prizidek, pomožni objekt in nadstrešnica. 

Del obstoječega stanovanjskega objekta sega na območje kmetijskih zemljišč. Južni del 

območja stavbnega zemljišča je nepozidan. Torej, v načrtu je prestavitev stavbnega zemljišča 

južno in pa zahodno na severni del območja, ki je zdaj opredeljeno kot kmetijsko zemljišče.  

 

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za določitev 

obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora z oznako SE31.od, 

nanj nima pripomb in občinskemu svetu predlagam da predlog sklepa obravnava in sprejme 

po skrajšanem postopku.  

 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

 

PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za določitev obsega 
stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora z oznako SE31.od. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 19 

ZA:  19 

PROTI:  0 

Sklep je sprejet. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za določitev 

obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi v enoti urejanja prostora z oznako 

SE31.od. 

 

 

 

Ad 6 

Predlog Sklepa o lokacijski preveritvi za spremembo obsega stavbnega zemljišča v 

enoti urejanja prostora z oznako VB73.od – skrajšani postopek 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Ivanka Kraljić 

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Tudi pri tej točki gre za lokacijsko preveritev za zunanjega investitorja, ki je prav tako sam izbral 

pripravljavca prostorskega akta. Potekala je 15-dnevna javna razgrnitev, lastniki sosednjih 

zemljišč so bili obveščeni. Občina Sevnica ni prejela pisnih pripomb.  
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Ivanka Kraljić, Proplan, Ivanka Kraljić, s.p. 

V tem primeru gre za preveritev zaradi širitve obstoječega stavbnega zemljišča za gradnjo nove 

stanovanjske hiše v naselju Vrh pri Boštanju, zaselek Straški Vrh. Obstoječa parcela meri 4700 

m2, na parceli je že manjša stanovanjska hiša. Zakonodaja dopušča površine za gradnjo do 20 

% obstoječega zemljišča. Obstoječi dostop do hiše je ustrezen, delno je urejena tudi komunalna 

infrastruktura.  

 

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Sklepa o preveritvi za spremembo obsega 

stavbnega zemljišča v enoti urejanja prostora z oznako VB73.od, nanj nima pripomb in 

občinskemu svetu predlaga, da predlog sklepa obravnava in sprejme po skrajšanem postopku.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za spremembo obsega 

stavbnega zemljišča v enoti urejanja prostora z oznako VB73.od. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o lokacijski preveritvi za spremembo 
obsega stavbnega zemljišča v enoti urejanja prostora z oznako VB73.od. 

 

 

Ad 7 

Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja PC Krmelj – 

skrajšani postopek 

 

 

Uvodno obrazložitev podata Roman Perčič in Blaž Malenšek 

 

Roman Perčič, vodja Oddelka za okolje in prostor 

Gre za poslovno cono Krmelj, ki se nahaja levo pred naseljem Krmelj. Ta območja so prej 

imenovali tudi aktivna območja, kot jih je določal občinski lokacijski načrt, ki ga je občinski svet 

sprejel leta 2007. V vmesnem obdobju ni bilo bistvenih sprememb na tem področju. V letu 

2022 je zasebni investitor začel izdelovati projektne dokumente za svoj poslovni objekt. Pri tem 

je bil upoštevan veljavni občinski lokacijski načrt. Cilj je bil ne spreminjati lokacijskega načrta. 

Investitor je že oddal projektne dokumente na UE Sevnica. Potreben je še izračun komunalnega 

prispevka, ker je to pogoj za izdajo gradbenega dovoljenja. Projektiranje je potekalo v skladu z 

naročilom Občine Sevnica. Predstavnik podjetja ESPRI bo pojasnil, kaj to natančno vključuje 
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Blaž Malenšek, ESPRI d.o.o. 

Poslovna cona Krmelj je velika 6 hektarjev, od tega je 5 hektarjev dejanske površine. Za cestno 

in komunalno infrastrukturo je ocenjen strošek 420.000 evrov. Glede na to, da je infrastruktura 

že deloma pripravljena in ker gre ob regionalni cesti, so stroški zelo nizki glede na površino. 

Komunalni prispevki so glede na navedeno zelo ugodni: za cesto 9 €/m², za vodo okoli 3 €/m², 

skupaj približno 12 €/m². Gradnja je previdena do leta 2028, vendar je mogoče zaključiti tudi 

prej, odvisno od odločitev glede gradnje in investitorja.  

 

 

Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih 

zemljišč za območje opremljanja občinskega lokacijskega načrta za poslovno cono Krmelj, nanj 

nima pripomb in občinskemu svetu predlaga, da predlog odloka obravnava in sprejme po 

skrajšanem postopku.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč za 

območje opremljanja PC Krmelj. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o programu opremljanja stavbnih zemljišč 

za območje opremljanja PC Krmelj. 

 

 

Ad 8 

Predlog Odredbe o spremembi Odredbe o ureditvi parkiranja proti plačilu na javnih 

parkiriščih v Občini Sevnica 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Perčič. 

 

Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor  

Sprememba odredbe predvideva ohranitev prve brezplačne ure, vsaka naslednja ura je 

plačljiva. S tem ukrepom se bo pospeševalo kratkotrajno parkiranje na modrih conah.  

Pred mnogimi leti je Občina Sevnica za HTC uredila prvo modro cono in postavila prvi 

parkomat. Po toliko letih pridobivanja izkušenj na področju urejanja mirujočega prometa želi 

Občina Sevnica vzpostaviti smiseln sistem parkiranja s ciljem čim večje frekventnosti na modrih 

conah. Občina seveda stremi k ureditvi parkirišč, v letošnjem letu se gradi Pod Vrtačo, 

naslednje leto je načrtovana ureditev pod Gradom Sevnica.  
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Stališče odbora: 

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odredbe o ureditvi parkiranja proti plačilu na 

javnih parkiriščih v občini Sevnica, nanjo nima pripomb in občinskemu svetu predlaga, da 

predlog odredbe obravnava in sprejme.  

 

Župan odpre razpravo,  

 

V razpravi so sodelovali: Tomaž Lisec, Tanja Novšak, Gorazd Zupanc 

 

Izražena je podpora tej spremembi, ker je takšna ureditev parkiranja primerna postavitev v 

normalno stanje. Podana je pripomba, da se bodo špekulacije s parkirnimi listki opravljale z 

drugačnimi ukrepi. Na to je bil nato podan komentar, da v MO Krško folkloro menjave parkirnih 

listkov redarska služba omejuje tako, da spremlja tudi registrske oznake vozil, ne zgolj listkov.  

Nadalje je še izpostavljeno vprašanje ali bo parkiranje na novem parkirišču Pod Vrtačo 

brezplačno. Podan je pozitiven odgovor in dodan komentar, da je problematika neomejenega 

parkiranja vezana na »večno parkiranje«, ko lastniki vozil le-ta neregistrirana puščajo na javnih 

parkiriščih. Takšna vozila se nato odstranjujejo ob posredovanju skupnega prekrškovnega 

organa.  

 

Druge razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odredbo o spremembi Odredbe o ureditvi parkiranja 

proti plačilu na javnih parkiriščih v Občini Sevnica. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odredbo o spremembi Odredbe o ureditvi 
parkiranja proti plačilu na javnih parkiriščih v Občini Sevnica. 

 

 

 

Ad 9 

Predlog Odloka o izvajanju videonadzora na javnih površinah na območju Občine 

Sevnica – prva obravnava 
 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Občinski svet je predlog takšnega odloka že obravnaval v prejšnjem mandatu in podal nekatere 

pripombe. Občinska uprava je zbrala podatke o primerih vandalizma, ki se dogajajo na 

izpostavljenih lokacijah v Sevnici: fitnes na prostem, na Savski cesti, na športnem igrišču na 
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Florjanski ulici, na območju Kmečke tržnice in pri spomeniku NOB. Podrobnejša evidenca in 

slikovni material škode je v gradivu.  

Primeri škode se ponavljajo in ker storilcev ni mogoče odkriti na manj invaziven način, je 

občinska uprava pripravila nov predlog odloka. Cilj tega odloka je v prvi vrsti preprečevanje 

uničevanja premoženja in zagotavljanje varnosti na javnih površinah. Prav tako se želi doseči 

učinkovitejši pregon storilcev prekrškov in kaznivih dejanj. 

Video nadzor je eden izmed ukrepov, ki bodo uvedeni v skladu z zaključki obravnave iz 

prejšnjega leta in novim zakonom o varstvu osebnih podatkov, ki je začel veljati januarja. 

Nadzor bo vzpostavljen na tistih javnih površinah, kjer drugi milejši ukrepi, kot so osvetlitve, ne 

bodo učinkoviti. Za namestitev ene kamere na lokacijo in ustrezno označitev je ocenjenih 

približno 600 € stroška. Video nadzor se bo izvajal na javnih površinah in objektih v upravljanju 

Občine Sevnica ter na območjih, ki so dostopna iz javnih objektov, kot so parkirišča, igrišča, 

trgi, ekološki otoki, zelene površine in prometne površine. 

Postopek uvedbe video nadzora na posamezni lokaciji vključuje sklep župana, ki je objavljen 

na spletni strani. Ta sklep vključuje podatke o lokaciji, številu kamer, usmerjenosti, namenu, 

upravljalcu in drugih relevantnih informacijah. Nadzorni sistem mora imeti ustrezne varnostne 

mehanizme za preprečevanje zlorab in nepooblaščenih vstopov. Odlok tudi ureja vodenje 

dnevnika uporabe in beleženje dogodkov ter določa čas hranjenja posnetkov med 14 in 30 

dnevi. 

 

 

Stališča odborov: 

 

Tanja Novšak, predsednica Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo 

Odbor za gospodarstvo in kmetijstvo je obravnaval predlog Odloka o izvajanju videonadzora 

na javnih površinah na območju Občine Sevnica – prva obravnava, nanj nima pripomb in ga 

predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem v predlagani vsebini prve obravnave.  

 

Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 

Odbor za okolje in prostor je obravnaval predlog Odloka o izvajanju videonadzora na javnih 

površinah na območju Občine Sevnica – prva obravnava, nanj nima pripomb in ga predlaga 

občinskemu svetu v obravnavo in sprejem v predlagani vsebini prve obravnave.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Rok Petančič, Gorazd Zupanc 

 

Izpostavljeno je, da je videonadzor vedno »dvorezen meč«. Predlaga se, da se nabavijo zares 

kakovostne kamere, zelo pomembno je tudi vzdrževanje. Na kameri se na primer naredi 

pajčevina, ki se giba v vetru, kamera pa zazna to gibanje in snema ves čas.  

Poudarjeno je, da je vandalizem treba preprečiti, vendar je na mestu vprašanje, koliko vandalov 

se bo s tem sploh odkrilo. Postavitev kamer je doprinos k varnosti. Ostaja vprašanje, kakšni 

bodo nadaljnji koraki ob morebitnem odkritju storilca, zagotovo pa kamere ne bodo ustavile 

vseh nepridipravov.  

 

Druge razprave ni bilo.  

 

 

PREDLOGA SKLEPOV: 

SKLEP1: 

Občinski svet Občine Sevnica je združil prvo in drugo obravnavo predloga Odloka o izvajanju 

videonadzora na javnih površinah na območju Občine Sevnica. 



  

 
12 

SKLEP 2: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o izvajanju videonadzora na javnih površinah 
na območju Občine Sevnica.  
 

Izid glasovanja:  

 

SKLEP 1: 

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 
 

  Sklep je sprejet.  
 

SKLEP 2: 
 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 
 

  Sklep je sprejet.  
 

SKLEP 1: 
Občinski svet Občine Sevnica je združil prvo in drugo obravnavo predloga Odloka o 
izvajanju videonadzora na javnih površinah na območju Občine Sevnica. 
 
SKLEP 2: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Odlok o izvajanju videonadzora na javnih 
površinah na območju Občine Sevnica. 

 
 
 

Ad 10 

Prelog soglasja k sklenitvi pogodbe za nakup električne energije JP Komunala d.o.o. 

Sevnica 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Javno podjetje Komunala Sevnica se je skupaj s 13 drugimi komunalnimi podjetji v Sloveniji 

odločilo za izvedbo skupnega javnega naročila za nakup električne energije za leti 2024 in 2025 

z namenom znižanja stroškov dobave električne energije. V gradivu so navedene ocenjene 

količine električne energije na podlagi preteklih porab, in za obe leti skupna ocenjena vrednost 

znaša 465.000 € oziroma 232.000 € za vsako leto posebej. 

Po zaključku tega javnega naročila bo vsak posamezni naročnik sam odločil, ali bo sklenil 

pogodbo z izbranim dobaviteljem, v kolikor bodo cene v okvirih, ki jih javno podjetje ima 

zagotovljena v skladu z ustanovitvenim aktom. Za sklepanje pogodb, ki trajajo več kot eno leto 

in presegajo 20 % vrednosti osnovnega kapitala javnega podjetja, je potrebno soglasje 

ustanovitelja. Nadzorni svet komunale je obravnaval to zadevo, podal pozitivno mnenje glede 

pristopa k javnemu naročilu ter predlagal, da občinski svet poda soglasje za sklenitev pogodbe. 

 

Župan odpre razpravo.  
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Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje JP Komunala d.o.o. Sevnica k sklenitvi 

pogodbe o nakupu električne energije za leti 2024 in 2025 z izbranim ponudnikom v okviru 

izvedenega postopka skupnega javnega naročila. 

 

Izid glasovanja:  

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje JP Komunala d.o.o. Sevnica k sklenitvi 
pogodbe o nakupu električne energije za leti 2024 in 2025 z izbranim ponudnikom v 
okviru izvedenega postopka skupnega javnega naročila. 

 
 

 

Ad 11 

Dopolnitev načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Sevnica za leto 2023 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

V tej dopolnitvi je predviden nakup nepremičnin, ki v naravi predstavljajo odseke občinskih 

cest, v okviru razpolaganja pa so v dopolnitev vrste uvrščene nepremičnine, ki predstavljajo 

funkcionalno ali drugo zemljišče, za katere so posamezniki izrazili interes za nakup oziroma 

menjavo in jih Občina Sevnica ne potrebuje za izvajanje svojih nalog. Ta dopolnitev nima 

nobenih finančnih posledic, ker realizacija izvaja v okviru sprejetega proračuna.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

V razpravi so sodelovali: Marjan Ločičnik 

 

Izpostavljeno je bilo vprašanje glede konkretnega zemljišča parc. št. 1887/2, k.o. Žigrski Vrh. 

Lastnik zemljišča je fizična oseba, ocenjena vrednost po kvadratnem metru je 7,719 evrov. Za 

zemljišče na parc. št. 1227/1, k.o. Žigrski Vrh, kjer je lastnik Občina Sevnica, pa cena za 

kvadratni meter zemljišča znaša 11,042 evrov. Gre za skoraj enako veliki parceli, občinska 

parcela je mejna. Zakaj je takšna razlika? Lastnik je pričakoval menjavo »1 proti 1«.  

 

Odgovorjeno je bilo, da vrednost zemljišča določa občinski svet. Gre za informativne okvirne 

cene, ki niso del sklepa. Za konkretni primer bo preverjeno, ob morebitni napaki bo zadeva 

urejena.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 2 Načrta ravnanja z nepremičnim 

premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 
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PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Dopolnitev št. 2 Načrta ravnanja z nepremičnim 
premoženjem Občine Sevnica za leto 2023. 

 

 

Ad 12 

Ukinitev statusa javnega dobra s predlogom razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Občine Sevnica 
 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar 

 

Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Gre za 2 parceli in sicer na Metnem Vrhu in za del zazidljive parcele v k.o. Bučka.  

Pred izvedbo pravnega posla je potrebno ukiniti status javnega dobra.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za parc. št. 

1286/2, k.o. 1371 Metni Vrh in parc. št. 3428/1, k.o. 1394 Bučka ter odobril predlog 

razpolaganja. 

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel sklep o ukinitvi statusa javnega dobra za parc. 
št. 1286/2, k.o. 1371 Metni Vrh in parc. št. 3428/1, k.o. 1394 Bučka ter odobril predlog 
razpolaganja. 

 

 

 

Ad 13 

Seznanitev z imenovanjem podžupana Občine Sevnica  

 

Župan formalno seznani Občinski svet Občine Sevnica, da je imenoval podžupana. 

 

Uvodno obrazložitev poda Roman Strlekar. 
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Roman Strlekar, vodja Splošne službe 

Skladno z zakonodajo ima Občina Sevnica lahko najmanj enega in največ 3 podžupane, ki so 

imenovani za opravljanje nalog za katere jih župan pooblasti. Janez Kukec je imenovan za 

opravljanje tekočih nalog po pooblastilu župana v primeru županove odsotnosti. Podžupan bo 

svojo funkcijo opravljal nepoklicno.  

 

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo.  

 

 

UGOTOVITVENI SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil z imenovanjem podžupana Občine Sevnica. 

 

 

 

Ad 14 

Predlog mnenja lokalne skupnosti k imenovanju direktorice Doma upokojencev in 

oskrbovancev Impoljca 

 

 

Stališče komisije: 

 

Božidar Groboljšek, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu, da poda 

pozitivno mnenje k imenovanju Darje Cizelj za direktorico Doma upokojencev in oskrbovancev 

Impoljca.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje k imenovanju Darje Cizelj, stanujoče 

na naslovu Bojsno 38, 8254 Globoko, za direktorico Doma upokojencev in oskrbovancev 

Impoljca. 

 

Izid glasovanja:  

 

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje k imenovanju Darje Cizelj, 
stanujoče na naslovu Bojsno 38, 8254 Globoko, za direktorico Doma upokojencev in 
oskrbovancev Impoljca.  
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Ad 15 

Predlog mnenja lokalne skupnosti o kandidatu za ravnatelja Osnovne šole Ane Gale 

Sevnica 

 

 

Stališče komisije: 

 

Božidar Groboljšek, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu, da poda 

pozitivno mnenje o kandidatu Gregorju Piršu, profesorju angleščine in pedagogike, za 

ravnatelja Osnovne šole Ane Gale Sevnica.  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje o kandidatu Gregorju Piršu, profesorju 

angleščine in pedagogike, stanujočemu na naslovu Trebeže 17a, 8253 Artiče, za ravnatelja 

Osnovne šole Ane Gale Sevnica. 

 

Izid glasovanja: 

 

PRISOTNIH: 20 

ZA:  20 

PROTI:  0 

 

 

Sklep je sprejet.  

 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje o kandidatu Gregorju Piršu, 

profesorju angleščine in pedagogike, stanujočemu na naslovu Trebeže 17a, 8253 Artiče, 

za ravnatelja Osnovne šole Ane Gale Sevnica. 

 

 

 

 

Ad 16 

Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta  

 

Župan odpre razpravo.  

 

Razprave ni bilo.  

 

PREDLOG SKLEPA:  

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega 

sveta. 

 

Izid glasovanja: 
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PRISOTNIH: 21 

ZA:  21 

PROTI:  0 

 

 

Sklep je sprejet.  

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Sevnica je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov 

občinskega sveta. 

 

 

Ad 17 

Vprašanja in pobude članov občinskega sveta  

 

Edvard Turk:  

 

• v imenu Občinskega odbora NSi Sevnica poda pobudo za preimenovanje podružnične 

šole na Studencu po blaženem Alojziju Grozdetu. S tem dejanjem bi lokalna skupnost 

podala formalno priznanje domači zgodovinski osebnosti in jo uradno postavila za 

primeren pozitiven zgled širšemu okolju (pobuda je vložena tudi pisno). 

 

Tomaž Lisec:  

 

• predlaga ureditev lokalne ceste Lončarjev Dol–Žigrski Vrh. Krajani Žigrskega Vrha so 

ga obvestili, da se soočajo z izzivi glede avtobusnih prevozov. Pobude za širitev mostu 

čez Vranjski potok v Lončarjevem Dolu so bile že podane, do realizacije še ni prišlo. 

Zanima ga, kaj je bilo do sedaj narejenega na tem področju.  

 

• predlaga razširitev cestnega odseka Lukovec–Orle od domačije Androjna proti 

Poganki, ki je preozek in zaradi zaraščenosti nepregleden.  

 

Tanja Novšak: 

 

• pove, da se na območju kostanjev v starem mestnem jedru pojavlja nevarnost. Krošnje 

so bile sicer razredčene, vendar premalo. Ker se veje razprostirajo čez cesto, je možno, 

da ob udaru strele drevo pade na cesto. Predlaga ureditev.  

 

Rok Petančič: 

 

• pove, da je prejel peticijo krajanov KS Dolnje Brezovo glede nezakonite postavitve 

cestne grbine v naselju Volavce. Krajani zahtevajo odstranitev, za to so zbrali tudi 

podpise. Podpisani se torej zavzemajo za odstranitev grbine in za ureditev cone 30. 

Zanima ga ali je bila zadeva obravnavana in kakšna je predvidena rešitev.  

 

• zanima ga, katere aktivnosti so bile do sedaj opravljene za oživitev poslovne cone na 

Blanci oziroma za privabljanje novih investitorjev, saj je na terenu videti, da poslovna 

cona še ni zaživela.  

 

• zanimajo ga načrti za bodoči stadion oziroma kdaj se bo začela sanacija oziroma za 

letošnje leto predvideni ukrepi.   
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Damjan Žibert:  

 

• poda pobudo za odstranitev kovinskih vrat na podhodu čez železniško progo v starem 

mestnem jedru in odstranitev robnika, ki je umeščen na javno dobro. Naj podhod 

postane enakovreden ostalim podhodom vzdolž železniške proge.  

 

• predlaga, da občinska uprava postopoma dostavi vse plačane in nerealizirane idejne 

zasnove in študije od leta 2008 do danes Odboru za družbene dejavnosti. Na primer 

študijo preureditve trga, mostovi, parki ipd. Odbor bo dokumentacijo pregledal in 

občinsko upravo opozoril na morebitne razpise.    

 

• zanima ga, kaj se dogaja z javno kanalizacijo na Blanci. Cevi so pod zemljo že 5 let, 

sistem pa ne deluje. Dela se ne izvajajo. Zanima ga tudi, kako napreduje obljubljeno 

projektiranje kanalizacije v kraju Kladje nad Blanco.  

 

 

Marko Kotar: 

 

• predlaga, da se rezultati razpisov javno objavijo.  

 

• zanima ga, kaj se dogaja z načrtovano prenovo mostu čez Savo. Slišati je, da je projekt 

zamrznjen, zanima ga, kdo in zakaj je projekt zamrznil.  

 

Stanka Žičkar: 

 

• zanima jo, kako je s košnjo ob Savi. Infra ni več zadolžena, za to je odgovoren HESS. 

Zanima jo kakšen je dogovor glede košnje.  

 

• poda pobudo za ureditev novega krožišča v Šmarju po načelu »manj je več«, tudi v 

kontekstu hortikulturnih ureditev (zasaditev).  

 

Boštjan Repovž: 

 

• predlaga, da se za odsek državne ceste Tržišče–Hotemež, ki je na 1. kilometru strani 

zelo lepo saniran, nameni pozornost tudi ostalim kilometrom, vsaj do občinske meje. 

Od Glina do Hrušic je cesta v zelo slabem stanju.   

 

• zanima ga, ali je za sofinanciranje ureditve športnih površin pri OŠ Milana Majcna 

Šentjanž aktualen kakšen javni razpis oziroma ali so se službe pripravile za prijavo na 

razpis.  

 

Miro Juntez: 

 

• predlaga postavitev znaka Občine Sevnica ob občinski poti v naselju Trščina.   

 

Janez Kukec:  

 

• zanima ga, kako je s sanacijo cestišča državne ceste Tržišče–Bruna vas. Gre za nevaren 

cestni odsek. Pred časom se je na tem cestnem odseku odpela prikolica z vozila in 

zletela v bale pri hiši ob cesti. Na tem odseku prihaja tudi do drugih incidentov, ki so 

posledica vdolbin na cestišču (zdrs prazne prikolice težkega tovornjaka ipd.). 
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Vinko Knez:  

 

• pove, da je bilo vprašanje, vezano na cestni uvoz iz državne ceste na Kompolje narobe 

razumljeno. Gre namreč za zavijanje LEVO iz radeške smeri državne ceste G1-5 pri 

nekdanji gostilni Felicijan na lokalno cesto proti Kompolju.  

 

• pove, da so udrtine na krožišču v Boštanju resnično globoke in prometna varnost je 

tukaj resnično vprašljiva. Potrebno je ukrepati, saj gre tudi za vprašanje skladnosti z 

zakonodajo. 

 

• krajani Boštanja opozarjajo na oprijemljivost krožišča »Gradnje«.  

 

Marjan Ločičnik: 

 

• zanima ga, kako je z ocenjevanjem stanja lokalnih cest. Rado Gobec je bil zadolžen za 

podajo mnenja in poročila, ki ga pa še niso prejeli.  

 

Gorazd Zupanc:  

 

• prosi za konkretno časovnico za ureditev ceste Loka–Račica z odkupi zemljišč, glede 

na to, da bo konec poletja končana revizija PZI.  

 

 

Ad 18 

Razno  

 

 

Župan pove, da bo naslednja seja predvidoma 30. avgusta. Člane sveta povabi na posavsko 

praznovanje dneva državnosti in na otvoritev prenovljenega cestnega odseka na Vrhu pri 

Boštanju.  

 

Podžupan se zahvali za izkazano zaupanje ob ponovnem imenovanju.  

 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 17:40 

 

 

 

Zapisala: 

Neža Nemec 

Višja svetovalka splošne službe  

 

    

 

                         Srečko Ocvirk 

                             Župan Občine Sevnica  

 

 

 

 


